
 Brokinds Boendeförening 
 Protokoll för styrelsemöte 
 2022-01-30 

 ‘ 

 Närvarande: 
 Mikael Ralphsson  Vinkelvägen 24 
 Krister Alm  Tvärvägen 1 
 Emily Bäckström  Klinkendalsvägen 9 
 Gunnar Hultkvist  Wigoffs väg 4 
 Erik Mossberg  Smedstugevägen 18 
 Jessica Ragnar  Smedstugevägen 19 
 Anette Ärlebäck Leufvén  Melskogsvägen 12 

 Mötet sker digitalt på grund av Covid-19 

 Ej närvarande: 

 - 

 1.  Val av ordförande för mötet 
 Mikael Ralphsson 

 2.  Val av sekreterare för mötet 
 Anette Ärlebäck Leufvén 

 3.  Val av justerare för protokollet 
 Jessica Ragnar 

 4.  Uppföljning tidigare möte 
 Vi går igenom protokoll från förra styrelsemötet. 

 Kvarvarande punkter: 
 a)  Mikael ringer kommunen om trygghetsvandring. 
 b)  Gång- och cykelväg ner till stranden, se punkt 8. 
 c)  Badplatsen: Gunnar stämmer av möjligheten till införskaffande av ny flotte 

 med Reidar Danielsson, Linköpings kommun. 
 d)  Hjärtstartare: Prioriterad fråga, se punkt 7. 
 e)  Anslagstavlorna: Frågan kan avvakta till i vår, Jessica stämmer av kring detta. 
 f)  Invasiva arter; Vi håller koll och rapporterar fortlöpande. 
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 5.  Budget 
 Föreningen har just nu god ekonomi, omkring 54 000 kr sammanlagt. Omkring 9000 
 kr är tänkta att gå till hjärtstartare. 

 Krister förbereder underlag till revisionsberättelse inför årsmöte i mars. 

 Kostnaden för Loopia har under 2022 varit 2949 kr för domännamn och hosting. 
 Enligt Loopia ska redan skapade mailadresser och webbsida inte påverkas om vi 
 väljer att nedgradera från företag till privat webpaket. 

 Jessica nedgraderar webpaket och ser över om det eventuellt skulle fungera att dela 
 kostnad mellan de övriga föreningar som använder hemsidan. 

 Faktura för domän och webpaket kommer under hösten varje år. 

 6.  Medlemmar 
 Krister har ett medlemsregister från 2021 och ser över att det är aktuellt. 
 Vi diskuterar hur det ska hållas aktuellt och hur vi ska påminna om avgift. 

 Vi diskuterar höjning av avgift inför 2023 samt hur vi ska öka antal medlemmar. 

 7.  Hjärtstartare 
 Erik ska ta fram kostnadsförslag på olika typer av hjärtstartare. 

 Vi diskuterar att kolla med Kinda-Ydre Sparbank och lokala företagare om 
 ekonomiskt stöd för att delvis finansiera hjärtstartare, Mikael och Krister är 
 huvudansvariga för att kolla med banken. Gunnar hör med Reidar D på kommunen om 
 han kan hänvisa till rätt person för frågan kring hjärtstartare i Brokindshallen. Erik 
 stämmer av med Brokinds IF, ordförande Torbjörn Jonsson. 

 8.  Sjöstigen 
 Gunnar kollar med Reidar D vid Linköpings kommun om sjöstigen kommer renoveras 
 utöver det som redan gjorts. 

 9.  Vattenprov 
 Krister kollar när vattenprov skas tas. Åtgärden är prioriterad under våren 2022. 
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 10.  Strandstädning 
 Tas upp vid möte i mars. Ett förslag är att köpa in godispåsar till detta tillfälle för att 
 locka fler. 

 11.  Övriga frågor 
 Vi behöver författa en skrivelse till Trafikverket med fråga om höjda farthinder vid 
 badet och affären. Mikael kollar med Ingvar Holm om möjlig väg framåt, Anette kan 
 hjälpa till med skrivelse vid behov. 

 Vi diskuterar att vi skulle vilja kunna erbjuda aktiviteter för ungdomarna i Brokind 
 under några timmar fredag eller lördag kväll. 
 Erik kollar med Brokinds IF om deras lokaler kan vara tillgängliga med eventuell 
 kioskverksamhet. Gunnar kollar med kommunen om möjlighet att använda 
 Brokindshallen. Förslag efter mötet är att även höra med Hamravik förvaltning AB 
 kring den nedlagda förskolan på Vinkelvägen 71, Anette kollar. 

 Anette ser till att styrelsens medlemmar får kontaktuppgifter till varandra. 

 Martin Lindvall vill ordna spelkvällar genom BBF, vi behöver veta mer om vad han 
 har tänkt för upplägg. Erik kollar med Martin. 

 12.  Nästa utskick av BBF-bladet 
 12.1.  Datum för årsmöte. 
 12.2.  Presentation av styrelse. 
 12.3.  Påminnelse om inbetalning, inbetalningsuppgifter och swish. 
 12.4.  Information om hjärtstartare, aktiviteter för ungdomar. 
 12.5.  Förslag om aktiviteter från boende i Brokind. 

 Anette, Jessica och Mikael gör ett utkast som övriga får godkänna 

 13.  Nästa möte 
 Styrelsemöte söndag 6/3 klockan 15.00: Årsmötet förbereds. 
 Årsmöte söndag 27/3 klockan 15.00, Jessica bokar lokal 
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